
                 首页 |  期刊介绍 |  编委会 |  投稿指南 |  期刊订阅 |  广告合作 |  下载中心 |  留言板 |  联系我们 |  English

中国媒介生物学及控制杂志   2013, Vol. 24  Issue (1): 19-23    DOI: 

论著 最新目录| 下期目录| 过刊浏览| 高级检索  |  

浙江省蜱媒传染病监测研究

凌锋1,2,3, 龚震宇2, 柴程良2, 林君芬2, 孙继民2, 侯娟2, 吴海霞1,3, 刘起勇1

1. 中国疾病预防控制中心传染病预防控制所,传染病预防控制国家重点实验室,世界卫生组织媒介生物监测与管理合作中心,北京102206; 
2. 浙江省疾病预防控制中心,浙江杭州310051; 
3. 中国疾病预防控制中心传染病监测预警重点实验室,北京102206

Surveillance and study of tick-borne diseases in Zhejiang province, China

LING Feng1,2,3, GONG Zhen-yu2, CHAI Cheng-liang2, LIN Jun-fen2, SUN Ji-min2, HOU Juan2, WU Hai-xia1,3, LIU Qi-yong1

1. WHO Collaborating Centre for Vector Surveillance and Management, State Key Laboratory for Infectious Diseases Prevention and Control, National 
Institute for Communicable Disease Control and Prevention, Chinese Center for Disease Control and Prevention, Beijing 102206, China; 
2. Zhejiang Center for Disease Control and Prevention, Hangzhou 310051, Zhejiang Province, China;
3. China CDC Key Laboratory of Surveillance and Early-Warning on Infectious Diseases, Beijing 102206, China

摘要 图/表 参考文献 相关文章 (15) 


